

《单词百科:forced-choice是什么意思?forced-choice怎么发音?forced-choice的解释和用法》

英语单词forced-choice是什么意思?forced-choice怎么读?forced-choice怎么发音?简答网为您整理了forced-choice的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



forced-choice怎么读

forced-choice的读音:[f st t s]

forced-choice的意思

1、n.强迫选择;

forced-choice的相关词组

1、Adverse choice 不利的选择

- 2、by choice 自愿;
- 3、be forced to 被迫做某事;不得已;迫不得已;只好;
- 4、conscious choice 有意识的选择
- 5、forced march 强行军;
- 6、forced landing runway 强制降落跑道
- 7、forced landing 紧急降落, 迫降;
- 8、forced labour [法] 强制劳动;劳役;
- 9、forced distribution method 强制分配法;
- 10、multiple choice 复式选择;
- 11、make a choice 选择;
- 12、occupational choice 职业选择;
- 13、Hobson's choice 无选择余地;
- 14、forced out [体]封杀出局;
- 15、forced laughter [医]强制性痴笑: 无理由的强笑;
- 16、choice food 嘉肴;
- 17、take one's choice 选择;
- 18、free choice 自由采食;
- 19、axiom of choice 选择公理;
- 20、forced alimentation 强制营养法;

forced-choice的双语例句

- 1、Comparative Study of Binomial Forced-choice Digit Memory Test in Clinical Authenticate of Mental Retardation

2项必选数字记忆测验在精神发育迟滞鉴定中的对比研究

2、 Clinical application of binomial forced-choice digit memory test in the judicatory authenticate with mental retardation

二项数字记忆测验在精神发育迟滞司法鉴定的应用

3、 Analysis. of Using Binomial Forced-Choice Digit Memory Test in The Patients With Financially Compensable Head Trauma

脑外伤后伤残鉴定患者二项必选数字记忆测验应用结果分析

4、 In strictly controlled conditions, by using two-alternative forced-choice task (2-AFC), this study examined the preference effect in short-term priming of Chinese word.

本文使用2-AFC任务，在严格控制条件下，对汉语短时识别中的偏好效应进行研究。

5、 By using two-alternative forced-choice task (2-AFC), this study examined the preference in similar priming (association and semantic similarity).

使用2-AFC任务，对汉语相似启动中的偏好效应进行研究。

6、 Objective To use binomial forced-choice digit memory test (BFDMT) for detecting malingering of intellectual damage in patients with brain injure.

目的采用二项迫选数字记忆测验辨别伪装智能损伤的患者。

7、 Simulated Malingering: a Preliminary Trial on Hiscock's Forced-Choice Digit Memory Test

Hiscock迫选数字记忆测验的修订和试用

8、 One is determined by the up and down transformed rule (UDTR) and forced-choice algorithm, which are based the psychophysical theory.

一种方法是，基于传统心理物理学上的感觉阈值的操作定义，所采用的UDTR规则和强迫选择法结合的阈值检出算法；

9、 Objective: To explore the validity of Hiscock and Hiscock's Forced-Choice Digit Memory Test (HDMT) in detecting dissimulation of memory deficit.

目的：探讨Hiscock必选数字记忆测验对伪装记忆缺损的作用，并确定该测验判定伪装

记忆缺损的划界分。

10、Based upon the alternative bar target, a novel method-based forced-choice for MRC measurement is proposed. Using the method, an ICCD imaging system MRC was achieved to measurement.

基于选择性靶标，提出了一种基于强迫性选择MRC测量的新方法，利用该方法对微光ICCD成像系统进行了实际测量。

11、Experimental task was the variant of the Ellsberg paradox, using a forced-choice between two alternatives, so that subjects made a choice between the risky option and the ambiguity option.

实验任务为艾尔斯伯格选瓶任务的变式，采用了二择一的迫选式问题，让被试在风险备择项和模糊备择项里面作出选择。

12、To study correlation of Binomial Forced-Choice Digit Memory Test (BFDMT) and Raven's Standard Progressive Matrices (RSPM) in the patients with financially compensable head trauma.

目的：研究脑外伤工伤伤残鉴定患者二项必选数字记忆测验（二项测验）结果与瑞文标准推理测验（瑞文测验）成绩的关系，探讨用二项测验来估计被试者真实智力的可能性。

以上是简答网为您整理的forced-choice怎么读的相关信息，希望对大家有所帮助。查看更多关于forced-choice的用法、forced-choice的释义、forced-choice的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/forced-choice>